
Bygaardens vejlaug, bestyrelsesmøde 2.5.90.

Per har kontaktet to kloakfirmaer mhp at fA
kloakservice (sugning og spuling af kloakkerne).
en samlet kloakplan for omrAdet inden tilbud
denne skaffer Jørn T.

tilbud pA
Der mangler
kan gives,

Hans R laver generalforsamlings-indkaldelse og kopierer
sammen med regnskab og budget. Uddeles af Flemming og Jørn T
senest mandag d 7.5.90 idet fristen pA tre uger sA er
o væ rho Ld t ,

Torben Gelineck foreslAs af bestyrelsen som dirigent pA
generalforsamlingen.

Ole Hjørne og Poul Hjort Petersen foreslAs af bestyrelsen
som revisorer/suppleant.

Bestyrelsen udarbejdede et
generalforsamlingen 28.5.90.
forelægges af samme.

budgetforslag, som forelægges
Jørn T skriver budgettet, som

Da Jørn A var fraværende, manglede vi oplysninger om
fjernvarme fremtiden. samt en eventuel træbeskæring og
vedligeholdelse. Vi afsatte 20.000 kr til træer pA 90-
budgettet, men forventer ikke at det dækker mere end
udskiftning af "dArlige" træer samt opfyldning de steder
hvor vej træer mangler (Børglumvej fra Katholmvej og ned til
Alekistevej) - men vi mA jo høre hvad fagkundskaben siger.
SpørgsmAlet om fjernvarmerør bør være sA definitivt afklaret
som vel muligt inden generalforsamlingen, da vores
argumentation for' at "sylte" vejsagen hænger hero.

R 98 har foreslAet at der opstilles 4 papir/pap-containere i
omrAdet. Bestyrelsen foreslA dem opstillet i de tre kryds
midt i omrAdet ( og sA er der en tilovers ?).

Vi enedes
27.5.90 kl

slutteligt om
10.30 høs Jørn T,

at holde bestyrelsesmøde søndag
Bygholmvej 17.

for referatet
Hans R

Efter referatet blev skrevet har jeg talt med Jørn A., som oplyste følgende:
- stadsgartneren var meget villig til, uden beregning, at inspicere vejtræerne

sammen med os. Han mente at de var blevet forkert beskåret i sidste omgang,
med deraf følgende svampeskader. Endvidere ville stadsgartneren gerne overtage

vedlligeholdelsen, selvfølgelig mod betaling.
- fjernvarmeprojektet er ikke så sikkert som vi antog ~?).Ganske vist skal

rørene være lagt inden 1996, men erfaringerne viser, at sådanne planer oftest
bliver udskudt, måske op til 4-6 år ! Der kunne ikke oplyses noget om til-
slutningspligt eller pris, fordi det vil være helt afhængigt af det konkrete
projekt.


